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Definitieve kamerbrief voortgang financieel beheer ministerie van \VWS.pdf

Uiteraard! Deze kan ze wel noemen als het om grote uitgaven gaat...

varIE)EXER¢ inv.Verzonden: maandag 31 oktober 2022 10:42

Aan: 5.1.2e SEE @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Informeren Kamer over onrechtmatige uitgaven 2022

+IEEE

Heb jij de laatste versie van onze brief nog?

Groet,

vrJESECRE oii.o>Verzonden: maandag 31 oktober 2022 10:09

sar: ICES mins

Onderwerp: Informeren Kamer over onrechtmatige uitgaven 2022

Hoe is het met jou? Fijn datje binnen kort een leuke nieuwe collega in het mt krijgt (*

hoofd Kaderstelling bij de bijeenkomst op de Rijksacademie. Volgens mij hebje er een

1017034

| Hij was twee weken geleden al als

lk heb een vraag aan jou: ik hoorde een tijd geleden dat jullieoverwogen om de Minister van VWS een brief te laten sturen naar de

Kamer waarin werd ingegaan op de onrechtmatige uitgaven van 2022 waar het ministerie nu al weet van heeft. Klopt het dat jullie

die willen versturen of is dat al gebeurd? Of gaat dat toch niet gebeuren?
Reden waarom ik het vraag is, omdat ik bezig ben met een brief aan de Kamer over de voortgang van de Taskforce. Daar ga ik VWS

niet in noemen, maar ik ga wel een winstwaarschuwing afgeven op alle grote financiéle dossiers waar vaak snelle besluitvorming

speelt (nu energie, maar ooit ook Corona).

Groet,

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Ministerie van Financién
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